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Protokół Nr 3/2019 

Posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytego 

w dniu 19 listopada 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Katarzyna Koc i Janusz Polak oraz 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach Aleksy Roszczenko, Burmistrz Kleszczel 

Aleksander Sielicki i Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w budynku Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji  

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Janusz Polak. Wobec 

obecności dwóch członków Komisji ze składu trzyosobowego stwierdza się, że posiedzenie 

jest prawomocne. Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godzinie 9.00. 

Protokołowała Walentyna Sidoruk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Janusz Polak przedstawił projekt porządku 

posiedzenia: 

1) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Rozpoznanie petycji radcy prawnego Konrada Cezarego Łakomego w przedmiocie 

wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów oraz opracowanie projektu 

stanowiska Rady Miejskiej w Kleszczelach.  

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła uwarunkowania prawne 

odnośnie rozpoznawania petycji. 

Komisja dokonała analizy petycji w sprawie wdrożenia Polityki Zarządzania 

Konfliktem Interesów. Uznano wdrożenie Polityki za bezzasadne i opracowano w tej sprawie 

projekt Stanowiska. Projekt Stanowiska Komisja przyjęła jednogłośnie. 

 Projekt Stanowiska w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki 

Zarządzania Konfliktem Interesów stanowi załącznik nr 2 protokołu i zostanie przedłożony 

na najbliższej sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 3. Przewodniczący Komisji wniósł o przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego 

w dniu 16 kwietnia 2019 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie 

Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia. 

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 2/2019 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

 

 Ad. 4. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekty uchwał w sprawach: 

- zmieniającą uchwałę w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy oraz szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych 

przez gminę Kleszczele, 
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- przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2020 r., 

- zmieniającą uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami. 

 Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił projekt wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2020 – 2025 oraz projekt budżetu gminy na 2020 r. wraz z uzasadnieniem.  

 Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu wpf i projektu budżetu gminy 

na 2020 r. 

Radny Janusz Polak zgłosił, że droga Dobrowoda – Seredoburki jest w bardzo złym 

stanie. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że wykonawca ma poprawić 

stan tej drogi. 

Radna Katarzyna Koc poinformowała, że odcinek drogi powiatowej do 

Piotrowszczyzny jest w bardzo złym stanie. Zapytała również jak wygląda odbiór folii 

rolniczych. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że NFOŚiGW uruchomi środki, 

o które będzie mogła ubiegać się gmina. Z terenu gminy zebrano informacje o ilości folii do 

utylizacji. Jest to ok. 3,5 tony. Gmina Kleszczele przystępuje do tego programu. Narodowy 

Fundusz ma zrefundować w 100 % zadanie, jednak burmistrz wyraził obawy, że w kolejnych 

latach dofinansowanie może być niższe. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował o problemie z odbiorem eternitu 

do utylizacji. Na ten cel zaplanowano w budżecie 10.000 zł w br., jednak jest problem ze 

znalezieniem firmy, która odebrałaby eternit. Przypomniał, że do utylizacji eternitu 

zobowiązany jest właściciel nieruchomości, a nie gmina. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 10.00 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Walentyna Sidoruk  

 

                   Przewodniczący 

          Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

     

                     Janusz Polak 

 


